
SLANGERUP KOMMUNE
BORGMESTERKONTORET, DEN 19.1.1989

BYRÅDET indkaldes herved til møde onsdag 
den 25.1.1989 kl. 19.00 i byrådssalen til 
behandling af følgende dagsorden:

Fraværende:

1.
ORIENTERING OG EFTERRETNING.
a)
Love, cirkulærer, bekendtgørelser m.v.
b)
Kommunernes Landsforening har ved In
formation nr. 2167 fremsendt oriente
ringsfoldere vedr. kurser om udvalgs
struktur. Kurserne afholdes af Kom
munernes Landsforening og kommunefor
eningerne i fællesskab. Folderen ligger 
til afhentning i sagen.
Kommunalpolitikere og embedsmænd kan få 
lejlighed til at drøfte dette tema med 
hinanden, og blive præsenteret for nogle 
af de overvejelser, der foregår i andre 
kommuner.
c)
Kommunernes gensidige Forsikringsselskab 
har ved skrivelse af 15.11.1988 udsendt 
en vejledning vedrørende budgettering af 
forsikringspræmierne for regnskabsåret 
1990.
Præmierne for 1990 forventes at være 
uændrede for de fleste forsikringsarter. 
Præmien for arbejdsskadeforsikring vil 
dog først kunne fastsættes, når den 
væsentlige del af skadesforløbet for 1989 
kendes.
d)
Fritidshjemmet Kongshøj har ved skrivelse 
af 14.11.1988 meddelt, at det er konsta
teret at der er forsvundet 1 stk bænksli
ber fra værkstedet. Genstanden er sand
synligvis stjålet ved indbrud tidligere 
på året, den 1/5 og/eller den 6/6 1988.
Tyveriet er meldt til politiet.
e)
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Børnehuset Kroghøj har ved skrivelse af 
30. november 1988 meddelt, at der har 
været begået indbrud natten mellem den 
28. og 29. november 1988.
Indbruddet er meldt til politiet.
f)
Pasningsordningen Idrætsvej 3 A har ved 
skrivelse af 7.12.1988 meddelt, at der 
har været øvet hærværk i institutionen 
natten til mandag den 5.12.1988.
Hærværket er meldt til politiet.
g)Danmarks Statistik har fremsendt tabeller 
over ledige i Slangerup kommune. I sep
tember 1988 var der i Slangerup 202 ledi
ge, hvilket er 5 færre end jul i måned.
h)
Statistiske Efterretninger for 19. decem
ber 1988 viser at indbyggertallet i Slan
gerup den 1. oktober 1988 er 7.652. Den 
1. jul i 1988 var indbyggertallet 7.687.
i)
Landsforeningen Frie Børnehaver og Fri
tidshjem har ved skrivelse i november 
1988 fremsendt en udtalelse fra kongres
sen der blev afholdt den 18.-20. november 
1988. Udtalelsen, der vedrører nedsat 
arbejdstid, blev eenstemmigt vedtaget.
3 )Hovedstadsregionens Naturgas I/S har 
fremsendt "Formandsberetning for perioden 
27. maj til 4. november 1988".
k)
Hovedstadsrådet har den 28. december 1988 
fremsendt budget for 1989 og budgetover
slagsårene 1990-92.
l)Amtsrådsforeningen i Danmark har - på 
baggrund af den aktuelle erhvervspoliti
ske debat - ved skrivelse af 27.12.1988 
fremsendt en pjece om "Amterne og er
hvervspolitikken" .
m)
Amtsankenævnet for Frederiksborg Amt har 
ved skrivelse af 8.12.1988 fremsendt 
statistik over indbragte sager i juli 
kvartal 1988.
For Slangerup kommune var indbragt 5 sa
ger , 2 er stadfæstet 1 er hjemvist og 2 
er afvist.
n)
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Indenrigsministeriet har ved skrivelse af
3. januar 1989 fremsendt bemærkninger til 
bekendtgørelse nr. 309 af 13. juni 1988, 
"lånebekendtgørelsen". Reglerne om kom
munale garantistillelser er blevet æn
dret .
Med den nye bekendtgørelse skal alle ga
rantier for lån henregnes til en kommunes 
låntagning, såfremt lånet anvendes til 
finansiering af udgifter, der kan side
stilles med en kommunal anlægsopgave.
o)
Indenrigsministeriet har fremsendt publi
kationen "Den kommunale økonomi. Budget 
1989".
Publikationen indeholder en samlet over
sigt af kommunernes budgetter for 1989. 
Desuden opridses udviklingslinierne for 
perioden 1980-1989.
P)Skattedepartementet har ved skrivelse af 
28.12.1988 meddelt at have udnævnt gård
ejer Poul Jensen, Harløsevej 40, Skævinge 
til vurderingsmand for Skævinge-Slange- 
rup-Stenløse vurderingskreds i stedet for 
gårdejer Poul Rasmussen.
q)Bygningssyn-rapport vedr. administration. 
Der er foretaget bygningssyn på rådhuset 
og Slangerupgårdsvej. På rådhuset bør ske 
udvendig istandsættelse af blok A og B i 
forbindelse med den planlagte hovedi
standsættelse af blok C i 1993. Indvendig 
istandsættelse af blok A og B vil ske i 
forbindelse med ombygningen. På Slange
rupgårdsvej foretages kun mindre arbejder 
nu, mens øvrige ting henlægges til en 
hovedistandsættelse i 1991.
Der foreligger notat fra ejendomskontoret 
i sagen.
r)
Kommuneforeningen i Frederiksborg amt har 
fremsendt tilbud om kursus "Nye udvalgs- 
og forvaltningsstrukturer". Kurset hen
vender sig til kommunalpolitikere og le
dende embedsmænd.
Tidspunkt: onsdag den 1. marts 1989 

kl. 9.00 - ca. 15.30 på 
Skævinge Kro.

REVISIONSBERETNING NR. 51.
2.
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Kommunernes Revisionsafdeling har frem
sendt beretning om revisionen af visse 
dele af hovedkonto 5, social- og sund
hedsvæsen for året 1987. Områder uden 
statsrefusion.
Socialforvaltningens udtalelse til be
mærkningerne medsendes dagsordenen.
Socialudvalget, den 24.10.1988:
Det indstilles at revisionsberetningen 
anbefales til byrådets godkendelse.
Økonomiudvalget udsatte behandling af 
punktet på mødet den 15.11.1988.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Anbefales.
Revisionsberetning samt udtalelser fra 
socialforvaltningen foreligger i sagen.
00.01K07

3.
REVISIONSBERETNING NR 52.
Kommunerenes Revisionsafdeling har frem
sendt afsluttende beretning for regn
skabsåret 1987.
Forvaltningernes udtalelser til beret
ningen medsendes dagsordenen.
Det indstilles,
at revisionsberetningen indstilles til 
byrådets godkendelse.
Økonomiudvalget udsatte behandling af 
punktet på mødet den 15.11.1988.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
Revisionsberetning samt udtalelser fra 
forvaltningerne foreligger i sagen.
00.01K07

4.
RENGØRING - RÅDHUSET.
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Som følge af udvidelsen, af administra
tionslokalerne i skolefløjen (blok C ) og 
de midlertidige lokaleinddrageIser til 
skatteforvaltningen og byråds-og mødesal 
m.m. er der brug for flere rengøringsti
mer end der er afsat i budgettet. I ef
teråret 1988 blev der således givet en 
ti 1lægsbevi11ing på kr.79.000.
Behovet for rengøringstimer beregnes ved 
hjælp af Kommune i n f o rmat ion nr.19, som er 
en vej ledning og aftale mellem personale
organisationerne og Kommunernes Landsfor
ening . Beregningen bygger på bygningernes 
anvendelse, indretning, alder m.m. og det 
ønskede rengøringsniveau. I Slangerup 
kommune anvendes det lavest anbefalede 
rengøringsniveau, kaldet 511, hvilket be
tyder , at et lokale gøres rent 5 gange om 
ugen, med 1 gang grundig gulvrengøring og 
1 gang grundig inventarrengøring (d.v.s.
4 gange let gulv-og inventarrengøring).
Rengøringsbehovet i 1989 kan - afhængig 
af tidspunktet for skatteforvaltningens 
flytning til blok B - anslås således:

Blok A
Areal Antal uger Timer/år 
554 26 552

Blok A
(- skatte- 400 
forvaltn.)
Skatteforv. 
(gymn.fløj)216
Blok B
(ny skat- 360 
teforvalt)

26

26

26

416

260

300

Dag og år: 25. januar 1989 Blad nr.5
Formandens 
in itia le r:

Blok C
(skolefløj)920
Byråds-og 
mødesal____
Ialt___________

52 1430

52 260
3.218

I budgettet for 1989 er afsat 2.067
I forbindelse med dagplejeformidl ingens 
flytning til rådhuset kan overføres 320 
timer til rådhusets rengøring. Dagplejen 
har fortsat behov for 78 timer til loka
lerne på Slangerupgårdsvej, da det ikke 
er muligt at have legestue, mødested for 
dagplejerne i distrikterne m.v.
Det indstilles derfor, at der ydes en 
extranormering i 1989 på

3.218t.
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- 320t.
- 2.067t.

Ialt 831 timer
heraf ca. 400 timer til forskudt tid, 
ialt svarende til kr. 86.250,00.
Foreslås finansieret af lønkonto for ad
ministrationspersonale.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
82.08G01

5.
LOKALPLAN FOR MOTOCROSS-BANE V/SUNDBY- 
LILLEVEJ/HAGERUPVEJ.
Bygnings- og planlægningsudvalget, den 
11.1.1989:
Fremsendes Byrådet med indstilling at 
planen offentliggøres i.h.t. kommune 
planlovens § 21.
Det indstilles at der holdes borgermøde 
onsdag den 15.2.1989, kl. 19°°.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Anbefales.
Økonomiudvalgets medlemmer har tidli
gere modtaget ovennævnte materiale.
01.02.05P20 F 5269 kb

6 .
LOKALPLAN FOR SPEEDWAYBANEOMRADET.
Bygnings- og planlægningsudvalget, den 
11.1.1989:
Fremsendes Byrådet med indstilling at 
lovens § 21.
Det indstilles at der holdes borgermøde 
onsdag den 15.2.1989, kl. 19°°.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Anbefales.
Økonomiudvalgets medlemmer har tidli
gere modtaget ovennævnte materiale.
01.02.05P20 F 4816 kb
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INDSIGELSER OG BEMÆRKNINGER TIL LOKALPLAN 
FOR JØRLUNDE.
7.

Forslaget til lokalplan har været offent
ligt fremlagt i perioden fra 25.10.88 til 
13.12.88.
Det indstilles at fremsende forslaget til 
byrådet med indstilling at lokalplanen 
endeligt vedtages i.h.t. kommuneplanlo
vens § 27 med ovennævnte ændringer.
Bygnings- og planlægningsudvalget, den 
11,1.1989:
Fremsendes Byrådet med indstilling at 
lokalplanen endelig vedtages med for 
valtningens ændringer.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
Økonomiudvalgets medlemmer har tidli
gere modtaget ovennævnte materiale.
01.02.05P21 F 5261 kb

8 .
FORRETNINGS- OG BOLIGBEBYGGELSE.
Slangerup Erhvervscenter søger om tilla
delse til nedrivning og opførelse af for
retning og boliger på ejendommen Kongens
gade 24, matr. nr. 11 g, 64 a Slangerup.
Formanden og forvaltningen har den 13.12. 
88 afholdt møde med bygherren.
Arkitekten har fremsendt ændret situa
tionsplan af 22.12.88 hvor bebyggelsen er 
tilbagetrukket så der kan etableres par
keringslomme langs Kongensgade.
Tilladelsen bør gives på vilkår at
- Kundeparkering med 13 P-pladser frikø

bes over parkeringsfond og at parkering 
på ejendommen forbeholdes boligerne + 
ansatte i forretningen.

- Parkeringslomme etableres over parke
ringsfonden .

Bygnings- og planlægningsudvalget, den 
11.1.1989:
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Indstilles godkendt på vilkår at byrådet 
samtidig tiltræder at det indbetalte be
løb ( 13 x 22.936,- kr. = 298.168 kr.) 
til parkeringsfonden, anvendes til anlæg 
af p-pladser ved torvet på modsatte side 
af Kongensgade.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Økonomiudvalget anbefaler bygnings- og 
planlægningsudvalgets indstil1ing.
Allan Madsen og Lars Møller Kristensen 
kan ikke anbefale.
01.04G01 F 5260 mn

9.
REGNSKAB FOR ANLÆGSBEVILLING
Uvelse børnehave, 
gas.

omstil1ing til natur-

Bevilling 22.4.1987 kr. 42.000

Forbrug 1987/88 kr. 22.848
Mindreforbrug kr. 19.152
Arbejdet med omstilling til naturgas har 
været udbudt i indbudt licitation, af
holdt den 26.3.1987. Arbejdet udført af 
blikkenslagermester Børge Christiansen.
Udvalget for teknik og miljø, den 
4.1.1989:
Fremsendes byrådet med indstilling, at 
regnskabet godkendes.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
01.00008 F 5352 LA

1 0 .
NEDLÆGGELSE AF PRIVAT FÆLLESVEJ.
Et landinspektør!irma anmoder på vegne af 
ejeren af ejendommen matr. nr. 9 g og 17 
g om, at en del af Månevej nedlægges i 
forbindelse med, at der etableres en ny 
privat fællesvej mellem Månevej og Køben
havnsvej. Alle udgifter ved vejomlægnin
gen afholdes af den pågældende grundejer.
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Udvalget behandlede sagen på sit møde den 
7.9.1988, og besluttede at det omhandlede 
vejstykke skal opretholdes som privat 
fællessti. Sagen blev derefter påklaget 
til Trafikministeriet af den grundejer, 
der ønsker vejen nedlagt.
Ved brev af 21.november 1988 anmoder Tra
fikministeriet om, at kommunen på ny 
overvejer sagen, og såfremt kommunen sta
dig finder, at vejen skal opretholdes som 
privat fællessti, anmodes om en nærmere 
redegørelse for begrundelsen herfor.
Det indstilles,

at den del af Månevej, der ønskes ned
lagt, men af udvalget er besluttet 
opretholdt som privat fællessti, 
overtages som offentlig sti.

Udvalget for teknik og miljø, den 
4,1.1989:
Fremsendes byrådet med indstilling, at 
vejstykket overtages over offentlig sti.
Økonomiudvalget, den 17,1.1989:
Anbefales.
05.02.04G01 F4961 JH

11.
TAKSTBLAD TIL KLOAKBETALINGSVEDTÆGT
Ifølge den nye kloakbetalingsvedtægt, som 
byrådet vedtog den 23.11.1988, og som 
træder i kraft den 1.1.1989, fastsætter 
byrådet hvert år på grundlag af kloak
forsyningens budget, størrelsen af til
slutningsbidraget og vandafledningsbidra
get .
Tidligere blev kun vandafledningsbidraget 
fastsat hvert år, hvorimod tilslutnings
bidraget blev udregnet på basis af et 
grundbeløb, der blev reguleret efter byg
geomkostningsindeks for enfamiliehuse.
Udvalget for teknik og miljø., den 
4,1.1989:
Fremsendes byrådet med indstilling, at 
kloaktilslutningsbidrag for 1989 
fastsættes til kr. 44.526 + moms.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
06.00P24 F5379 JH
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FORBUD MOD ETABLERING AF ELOPVARMNING,
12.

Energiministeriet pålægger ved skrivelse 
af 30.november 1988 alle kommunalbe
styrelser at nedlægge forbud mod etab
lering af elopvarmning i ny bebyggelse i 
områder, der er eller bliver udlagt til 
kollektiv varmeforsyning.
Byrådet vedtog den 1.oktober 1980 et for
bud mod, at ny bebyggelse i byzone anven
der el til opvarmning.
I henhold til den godkendte delplan for 
naturgas er der imidlertid områder uden
for byzone, der er udlagt til forsyning 
med naturgas. Disse områder er ikke om
fattet af elvarmeforbudet, men skal være 
det ifølge energiministeriets pålæg.
Det indstilles,

at der nedlægges forbud mod etablering 
af elopvarmning i ny bebyggelse i om
råder, der er udlagt til narturgasfor- 
syning, dvs. i energidistrikterne 11, 
12, 13, 14, 15, 20, 21, 30 og 31.

Udvalgets beslutning af 8.januar 1986 om 
at lavenergihuse kan fritages for forbu
det mod etablering af elopvarmning kan 
stadig opretholdes.

Udvalget for teknik og miljø, den 
4.1.1989:
Fremsendes byrådet med indstilling, at 
forbud mod etablering af elopvarmning i 
ny bebyggelse udvides til at omfatte 
samtlige områder omfattet af naturgasfor
syning og kraftvarmeforsyning.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
13.03.00G01 F5380 JH

13.
DET GRØNNE AFFALDSSYSTEM.
AFAV's bestyrelse anbefaler, at kommuner
ne anskaffer beholdere på 120 1 til det 
grønne affald og beholdere på 190 1 til 
det røde affald. Bestyrelsen har endvide
re accepteret et tilbud fra et leasing
firma på finansiering af beholderne og 
beder kommunerne meddele AFAV, hvor mange 
beholdere man ønsker.
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AFAVs indstilling om anskaffelse af 120 
ltr. og 190 ltr. spande tiltrådt.
AFAV anmodes om skriftlige besvarelse om 
fuld støtte fra miljøstyrelsen til 
leasingprojektet.
Udvalget for teknik og miljø, den 
4.1.1989:
Fremsendes byrådet med anmodning om 
tillægsbevilling på kr. 105.000. Der 
peges på finansiering over genbrugskonto 
med kr. 39.400, resten finansieres over 
anlægskonto for containerplads. Byrådet 
anmodes samtidig om tiltrædelse af, at 
der kan indgås leasingaftale.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
07.00.01G01 F5372 JJ

14.
INDSKRIVNING TIL BØRNEHAVEKLASSE OG 
1.KLASSE FOR SKOLEÅRET 1989/90.
Forvaltningen foreslår mindre distrikts
justering ved indskrivning for børne
haveklassebørn for skoleåret 1989/90. 
Området øst for Kongensgade/Hi1lerød 
(Vangområdet + Morænevej m.m. ) flyttes 
fra Byvangskolen til Lindegårdskolen.
Skolekommissionen, den 6.12.1988:
Det vedtoges at foretage en mindre di
striktsjustering således, at Byvang
skolens nuværende distrikt øst for Kon
gensgade - Hillerødvej overføres til 
Lindegårdskolen for børn, der indskrives 
til bh.kl. pr. 1.8.1989. Det indstilles, 
at distriktændringen gøres til en per
manent ændring af skoleplanen.
Kulturelt udvalg, den 3.1.1989:
Det indstilles, at skoleplanen ændres.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
17.20.01G01

FERIEPLAN FOR SKOLEÅRET 1989/90.
15.
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Undervisningsministeriet vejledende cir
kulære af 5.10.88 om ferier og fridage i 
skoleåret 1989/90 har været til udtalelse 
på skolerne.
Cirkulære samt nævn og lærerråds udtalel
ser foreligger i sagen.
Skolekommissionen, den 6.12.88:
Det indstilles, at 2 .,3.,4 .,5.januar,
28. marts, 17.april 1990 bliver skoledage 
og vinterferie i uge 7 samt 25. maj 1990 
bliver fridag. løvrigt følges undervis
ningsministeriets vejledende ferieplan.
Kulturelt udvalg, den 3.1.1989: 
Skolekommissionens indstilling anbefales.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
17.20.03P05

16.
ØKONOMISK DECENTRALISERING.
Økonomiudvalget har i sit møde den 15.11. 
1988 behandlet indkomne forslag fra Uvel
se skole og svømmebadet til forsøg med 
økonomisk decentralisering. 
Økonomiudvalget besluttede, at de 2 
forslag skulle sendes til høring i kul
turelt udvalg.
Skolekommissionen har behandlet forslag 
fra Uvelse skole på møde den 6.12.1988 og 
indstillede følgende:
Anbefales.
Peter Borggård kan ikke anbefale.
Kopi af de 2 forslag foreligger i sagen.
Kulturelt udvalg, den 3.1.1989:
Anbefales for Uvelse skole, dog således 
at der ikke tillægges lederen en ugentlig 
time, og at rammen for vikarløn fastsæt
tes til kr. 75.000.
Allan Madsen og Lars Møller Kristensen 
tager forbehold på det foreliggende 
grundlag.
Revideret forslag for svømmebadet anbe
fales.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
17.00.00002

17.
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BENYTTELSE AF FORHUSET TIL EJENDOMMEN 
BROBÆKSGADE 6.
Byrådet besluttede på sit møde den 26.10. 
1988 at give Slangerup Bio's Venner mu
lighed for inden 1.1.1989 at fremkomme 
med forslag til fremtidig benyttelse af 
forhuset til ejendommen Brobæksgade 6.
Slangerup Bio's Venner meddeler i skri
velse af 22.12.1988 at man har afholdt 
møde den 28.11.1988 omkring benyttelse af 
forhuset. 12 foreninger var repræsenteret 
og viste stor interesse for at få adgang 
til lokalerne.
På mødet blev man enige om at fremkomme 
med følgende forslag:

Dag og år: 25. januar 1989 Blad nr.1’3
Formandens
initialer:

"At lokalerne stilles vederlagsfrit til 
rådighed for interesserede brugere i en 
forsøgsperiode på et år".
Kulturelt udvalg, den 3.1.1989:
Da det fremsendte forslag ikke opfylder 
kommunens forudsætninger indstilles det, 
at forhuset udlejes snarest.
Allan Madsen indstiller, at lokalerne 
stilles vederlagsfrit til rådighed for 
interesserede brugere i en forsøgsperiode 
på eet år.
Forvaltningen kan oplyse, at Slangerup 
Bio's Venner den 4.1.1989 har indleveret 
oplysning om, hvilke foreninger, der del
tog i mødet den 28.11.1988. Slangerup 
Bio's Venner oplyste samtidig, at det 
især var Pensionistforeningen og Slan
gerup Moto Cross Klub, som var interesse
ret i lokalerne.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Anbefales.
Allan Madsen og Lars Møller Kristensen 
indstiller, at lokalerne stilles veder
lagsfrit til rådighed for interesserede 
brugere i en forsøgsperiode på eet år.
20.02.03G01 F2749 KN

18.
LOKAL TV.
Lokalradionævnet, biblioteket i Frede
rikssund forespørger, om Slangerup kom
mune er interesseret i et fælles nævn for 
f j ernsynsvi rksomhed.
Kulturelt udvalg, den 3.1.1989:

/  f f
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Det indstilles, at Slangerup kommune 
deltager i et lokalt TV-nævn.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Anbefales.
20.05G01

19.
FRITIDSTILBUD TIL 6 - 13-ÅRIGE.
På socialudvalgsmødet den 8.11.1988 blev 
ovennævnte sag drøftet og det blev be
sluttet at udsætte stillingtagen i sagen 
til nærværende møde og da forinden ind
hente udtalelse om strukturforslaget hos 
ledergruppen samt i de berørte institu
tioners forældreråd.
De indkomne skrivelser foreligger i sagen
Et gennemgående træk er, at der ikke øn
skes ændringer i bl.a. tilhørsforholdet 
til det sociale område, for så vidt angår 
institutionerne der giver pasningstilbud 
til børnehaveklasse, 1. og 2. klasse. Et 
andet fællestræk er, at der ønskes en 
fritidsklub, men ikke på bekostning af de 
foreslåede ændringer.
Sagen forlægges socialudvalget til drøf
telse .
Socialudvalget, den 14.12.88:
Det anbefales, at forslaget vedr. fri
tidstilbud til de 6 - 13 årige gen
nemføres. Endvidere anbefales følgende:
- at der oprettes et forældreråd
- at forældrerådet har fast repræsen

tation i skolenævnet
- selvstændig økonomi for skolefritids

ordningerne
- ingen lukning i skoleferier
- ledelsens kompetanceforhold afklares
- fortsat opretholdelse af støttemulighe

der, herunder fripladser
- opretholdelse af selvstændige hjemloka

ler
- fastholdelse af relevante møder
- fortsat supervision ved pædagogisk kon

sulent
- undgåelse af delt tjeneste
- drøftelse af vikarregler
- at der udarbejdes målsætninger for det 

pædagogiske arbejde
- at der oprettes et børnekontor som 

skitseret.

Dag og år: _ _ . . ner,25. januar 1989 Blad y
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Dag og år 25. januar 1989

M . Bengtson og L . Frederiksen kan ikke 
anbefale forslaget.
Istedet anbefaler M . Bengtsson og L . 
Frederiksen:
1. Arbejdsgruppens forslag af juni 1988.
2. At nuværende ordninger fastholdes og 

at det oprindelige forslag medtages 
ved behandling af budgettet for 1990.

16.04.09 F1638

Kulturel udvalg besluttede på sit møde 
den 1.11.1988:
"skolenævn og lærerråd ved miljøskolerne, 
fælleslærerrådet og skolekommissionen 
anmodes om en udtalelse til styregruppens 
forslag af 27.10.88 samt skoledirektørens 
reviderede forslag omkring samordnet ind
skoling af 1.november 1988.
Allan Madsen kunne ikke gå ind for det 
udarbejde forslag om "Fritidstilbud til 
6-13 årige".
Til orientering kan oplyses, at nævn og 
lærerråd har haft forslag om "fritids
pasning" og "samordnet skolestart" til 
udtalelse.
Kopi af forslag og udtalelser foreligger
1 sagen.
Skolekommissionen, den 6.12.88:
Allan Madsen anbefaler følgende:
Idet skolekommissionen konstaterer de 
asociale virkninger overfor børn og for
ældre ved indførelse af styregruppens 
forslag af 29.10.88 - vedrørende fri
tidstilbud 6-13 årige - kan man ikke 
anbefale forslaget, idet indførelse af 
miniklub/fritidsklub sker på bekostning 
af fritidshjemmet.
Den nuværende samordning bibeholdes.
2 stemte for forslaget og 
6 stemte imod.
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Skolekommissionen anbefaler, at der 
oprettes en skolefritidsordning i 
kulturelt regie for elever i bh.kl.- 
2.kl. i Slangerup området og bh.kl. - 
4.kl. i Uvelse. Det forudsættes, at der 
ikke i forbindelse med overgang fra so
cialt til kulturelt regie sker en servi
ceforringelse. Det forudsættes endvidere, 
at såfremt der inddrages et faglokale til 
pasningsordningen på Byvangskolen, ydes 
midler til at retablere et faglokale an
det steds. Revideret aftale om samordning 
anbefales, dog således at det præciseres, 
at bh.klassen første skoledag har 2 ti
mer. Det indstilles endvidere at pkt. 3 
ændres til " I mindst to skemalagte". 
Planlagt evaluering gennemføres.
6 stemte for forslaget og 
2 stemte imod.
Forvaltningen kan oplyse, at social
udvalget på sit møde den 14.12.1988 har 
behandlet sagen om fritidstilbud til de 6 
- 13 årige.
Kulturelt udvalg, den 3.1.1989: 
Skolekommissionens indstilling anbefales. 
Allan Madsen og Lars Møller Kristensen 
fastholder Allan Madsen's anbefaling fra 
skolekommissionsmødet den 6.12.1988.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Økonomiudvalget indstiller, at der eta
bleres fritidstilbudsordninger for de 
6-13 årige fra 1/8 1989 efter de inten
tioner som er udtrykt i socialudvalgets 
og kulturelt udvalgs indstillinger.
Allan Madsen og Lars Møller Krisensen 
fastholder Allan Madsens anbefaling fra 
skolekommissionsmødet den 6.12.1988.
Økonomiudvalget indstiller iøvrigt, at 
den reviderede aftale om samordning af 
indskolingsordningen tiltrædes.
17.13.00G01

2 0 .
BOLIGER PA NYBROVEJ.
På arealet Nybrovej foreligger projekt 
til opførelse af ældre- og almennyttige 
boliger.
Vedr. ældreboligerne skal socialfor
valtningen anbefale
- at der ikke opføres 1-værelses boliger
- at der etableres fælles vaskeri i be-
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byggeisen.
Det kan iøvrigt oplyses, at pensionister
ne i Slangerup kommune den 12. januar 
1989 er indbudt til informationsmøde samt 
at der er nedsat en arbejdsgruppe vedr. 
indretning af boligerne med deltagelse af 
bl.a. ergoterapeut, omsorgskonsulent, 
hjemmehjælper og bruger.
Socialudvalget, den 9.1.1989:
Fremsendes med anbefaling af

at der ikke opføres 1-værelses ældre
boliger .

at der etableres fælles vaskeri for 
ældreboliger.

Endvidere anbefales, at der ikke opføres 
1-rums boliger i det almennyttige bygge
ri, men i stedet 2-rums lejligheder.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
Anbefales.
16.10.00P20 F1694 LP

2 1 .
BOLIGER VED IDRÆTSPLADSEN.
Sagen om bebyggelse af Idrætspladsen i 
Slangerup er blevet oversendt til social
udvalget med henblik på at få en vurde
ring af bl.a. størrelsen af de almennyt
tige boliger der skal opføres.
Bebyggelsesplanen ses i sagen. Af denne 
fremgår at følgende almennyttige boliger 
tænkes opført:
Almennyttige boliger:

2 rum x 3 å 75 m 2 = 225 m 2
3 - X 17 å 87 - = 1.479 -
4 - X 17 å 103 - = 1.751 -
5 - X 3 å 115 - = 345 -

Ialt 40/95 m 2 = 3.800 m 2

Supplements-/ungdomsboliger:
10 stk. å 40 m 2 = 400 m 2
Socialforvaltningen skal bemærke, at man 
istedet for 5-rums boliger finder at der 
er større behov for mindre boliger.
Det indstilles derfor, at der ikke i 
projektet indgår 5-rums boliger.
Socialudvalget, den 9.1.1989:

Nr. 1851 A/S DAFOLO FREDERIKSHAVN Copyright 05-79



Det anbefales, at der ikke indgår 5-rums 
boliger i projektet.
Forvaltningen bemærker:
Socialudvalgets indstil1ing medfører 
ingen ændringer i aftalegrundlaget med 
H.H.M.
Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 
Anbefales.
Allan Madsen fastholder den oprindelige 
bebyggelsesplan med 3 5-rumsboliger.
13.06.02G01 F5374

22 .
EVENTUELT.

MØDET SLUT KL.:

Dan og å r : ~ .. ..
' 25. januar 1989 Blad ijr
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in itia le r:
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FOR LUKKEDE DØRE

23.
ORIENTERING OG EFTERRETNING.
a)Referater
Ledergruppen den 11.11., 18.11., 25.11., 
2.12., 30.12., 9.12.1988, 6.1.1989.
Samarbejdsudvalget den 8.11.1988.

24.
SALG AF NYBROVEJ 3.

Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 

13.06.02G01 F5375 LA

25.
EGELUNDSKOLENS TAG.
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Ad b .

Ad c .
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Økonomiudvalget, den 17.1.1989: 

82.00037

26.
TILBYGNING TIL IDRÆTSHAL.
Byrådet besluttede følgende på mødet den 
7.12.1988:
A.

B.

C.
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Økonomiudvalget, den 17.1.1989:

82.20:04.04G01

Dag og år: 25. januar 1989 Blad nr. 
2 2

Formandens
initialer:

27.
CONTAINERPLADSEN, LYSTRUPVEJ.

Det indstilles.

Udvalget for teknik og mi lid, den 
4.1.1989:

Økonomiudvalget, den 17.1.1989:
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Anbefales, dog således at alternative 
tilbud indhentes.
07.03.01G01 F5385

Dag og år: 25. januar 1989 Blad nr.23
Formandens
initialer:

28.
KEMIKÅLIEAFFALDSDEPOT - SUNDBYLILLEVEJ,

09.03.05G01

29.
EVENTUELT,

MØDET SLUT KL.;
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